
Zápisnica z rokovania VR FiÚ SAV, v.v.i. dňa 11. 6. 2024 

Prítomní: R. Karul, M. Vacek, D. Vacek, M. Szapuová, J. Vydrová 

Prizvaní: J. Stewart, R. Sťahel 

Ospravedlnení: M. Chabada, M. Muránsky 

 

Program: 

1. Hodnotenie doktorandov a návrhy na motivačné štipendiá 

2. Výročná správa o hospodárení 

3. Návrh na úpravu pracovného poriadku 

4. Rôzne 

 

Rokovanie VR sa uskutočnilo online. Ako overovateľ zápisnice bol určený M. Vacek. 

 

Ad 1 

Členovia VR mali k dispozícii hodnotenia doktorandov spolu s návrhmi na motivačné štipendiá. 
K doktorandskému štúdiu prebehla diskusia aj s garantom PhD. štúdia na FiÚ SAV J. Stewartom, 
ktorej záverom bolo veľmi pozitívne hodnotenie študentov, ktorí získali nielen potrebný počet 
kreditov, ale svojou iniciatívou ho znásobili a boli úspešní aj pri získavaní ocenení a projektov 
v rámci SAV. 

Z dôvodu zmeny v kreditovom hodnotení doktorandov na FF UK navrhuje VR predložiť na 
nasledujúcom stretnutí riaditeľa s odborovou radou návrh na pridelenie kreditov aj za 
zostavovanie zborníkov a čísel časopisov prípadne ďalších činností, ktoré aktuálne nie sú 
hodnotené. Odzneli návrhy na zmeny v zapísaných kreditoch a v návrhoch na motivačné 
štipendiá. 

 

Uznesenie: VR schvaľuje hodnotenie doktorandov pre FF UK a FF UPJŠ: M. Kalnického, K. 
Podušelovej, M. Sába, D. Kulcsára a D. Tomakha s pripomienkami.  

Ukladá odoslať hodnotenia odborovej komisii a otvoriť diskusiu o prideľovaní kreditov (vykoná 
sekretariát FiÚ SAV, riaditeľ FiÚ SAV) 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Hlasovanie o podaní návrhu na motivačné štipendiá pre K. Podušelovú, D. Kulcsára a D. 
Tomakha s pripomienkami 



Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Uznesenie: odoslanie návrhu na motivačné štipendiá prof. RNDr. Ľ. Lacinovej, DrSc. do konca 
augusta 2024 vykoná sekretariátu 

 

Ad 2 Výročná správa o hospodárení 

Riaditeľ informoval členov VR, že hodnotenie a vyjadrenie VR už nie je potrebné doložiť v správe 
o hospodárení. 

 

Ad 3 Návrh na úpravu pracovného poriadku 

Členovia VR mali k dispozícii návrh Správnej rady na úpravu pracovného poriadku, ku ktorej bola 
VR vyzvaná zaujať stanovisko. Navrhované zmeny sa týkajú aj činnosti VR. K tomuto bodu 
prebehla podrobná diskusia, kde riaditeľ ústavu prezentoval zámer týchto úprav a vyjadrili sa 
k tomu aj jednotliví členovia VR. Tí ocenili potrebu podrobnejšej diskusie s pracovníkmi ústavu 
o publikačných stratégiách, ktoré sa týkajú projektov a spresnenia kompetencií vedúcich 
oddelení a vedúcich projektov. Zároveň vnímali kriticky administratívnu záťaž pre VR v súvislosti 
s edičnými plánmi a zosúladenie kompetencií VR zakotvených v Štatúte VR s navrhovanými 
zmenami. 

Uznesenie: VR odkladá vyjadrenie k návrhu Správnej rady. V najbližších dňoch prebehne interná 
diskusia medzi členmi VR, skompletizovaný návrh bude odkomunikovaný SpR .  

 

Ad 4 Rôzne 

J. Vydrová poďakovala prítomným za účasť, ako aj spoluprácu počas celého funkčného obdobia 
VR, ktoré bolo veľmi konštruktívne a ústretové vzhľadom na administratívnu záťaž, ktorou VR 
prechádzala počas prechodu na v.v.i., ako aj v súvislosti s prípravou podkladov pre 
medzinárodné akreditácie a VER. 

 

14. 6. 2024 

Zapísala: J. Vydrová 

Overil: M. Vacek 


